
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van 8 december 2013

Aanwezig: Lena, Kenny, Anne E, Robin VC, Stef VG, Michiel, Kathleen, Tim, Gust ,Andreas, Stef B,
Jens, Sander B, Tom, Bart, Cedric, Lore, Arne, Shana, Sander C, Joni, Anne W, Robin Goris,
Jels, Robin DR, Simon D (22u05)

Verontschuldigd: Marie, Arthur

Afwezig:

De vergadering wordt geopend om 22u04.

Goedkeuring agenda

Cantusklas wordt toegevoegd aan de agenda onder komende activiteiten, OOR wordt toegevoegd onder medede-
lingen en er wordt nog een puntje toegevoegd omtrent het Winalied in de codex te plaatsen. De agenda wordt
onder deze vorm goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige PV wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes

Mededelingen

Het is belangrijk dat je je verontschuldigd als je niet aanwezig bent op een KV net zoals op een PV.
Op Maandag 16/12 is er een vergadering over de ScienticaTD waar iemand van GAK best naartoe gaat.

LOKO AV

De Alma enquate is gepasseerd en we hebben enkele fouten opgelijst. Verder zijn ook de actuals van de 24 urenloop
overlopen, er is 1000 verlies gemaakt en dit kwam voornamelijk door de drabj. De actuals van vorig jaar zijn ook
overlopen. Er kwam iemand spreken over Participation maar niemand heeft hem verstaan. Het komt erop neer dat
ze een fototentoostelling willen doen in Museum M en hier kwam commentaar op zodat ze dus iets anders gaan
zoeken. LOKOMotion is ook geëvalueerd en dit was redelijk in orde. Het Dicté is ook gepasseerd. Als laatste
gaat de Beiaardcantus doorgaan op 2 april en Toon zoekt hiervoor medewerkers. Binnenkort kunnen studenten
ook figureren in een filmpje over ongevallen.

StuRa

OOR zoekt nog altijd studenten voor de faculteitsraad zodat we al onze stemmen kunnen benutten voor de
decaansverkiezing. Kandidaten moeten mailen naar Michiel of Nele. Vanaf nu gaat er om de drie weken OOR zijn
om de StuRa voor te bereiden.
Betreft de nultolerantie kwamen we op volgende voorstellen: volledige nultolerantie, 10 procent tolerantiekrediet
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zoals in de bachelor of één 9 die je kan tolereren als je een onderscheiding hebt. Dit laatste hebben we voorgesteld
op StuRa waar er besloten is dat er een nultolerantie is met tolerantieregels en dat de deliberatiecommisie moet
vermelden waarom je gedelibereerd wordt. Dit laatste is nieuw. Verder ben je sowieso geslaagd als je een
onderscheiding haalt en maar één 9 hebt. Dit kunnen we facultair verstrengen zodat we volledige nultolerantie
hebben maar dat moet dan via louche regels zoals dat je bijvoorbeeld geen vak van meer dan 0 SP kunt tolereren.
Op die manier zijn we volledig regelementair en de decaan was voor dit voorstel.
Er is ooks iets gezegd omtrent het statuut van studentenondernemer.

Lustrum

Het verslag van de vorige vergadering is doorgestuurd naar de werkgroep. Er wordt een extra activiteit gezocht
voor de dinsdag in de lustrumweek, we denken aan een themadag.
Indien iemand meer weet over taarten op mensengrootte om eruit te springen dan mag die persoon dit laten weten
aan Bart. Het concept van de cantus is gewijzigd, er kunnen meer mensen binnen en het eten is vervangen door
kleine hapjes tussendoor. Tijdens het Lenteconcert worden er ook twee recepties gehouden, tijdens de pauze wordt
deze voorzien door lustrum en wordt er lustrumbier geschonken en na het Lenteconcert is er de normale receptie
met cider.

Evaluaties:

Cultuur Tweedaagse

Balletjes in tomatensaus eetstand

• +: Alles ging goed, er was niet veel meer over.

• -: Er was niet super veel volk op het eetstandje en er was weinig volk op de afbraak.

•e: Dit heeft +28 euro gedraait op de begroting.

Rock&Roll workshop

• +: Er was veel volk en het was leuk.

• -: Er was niet zo veel plaats in de Waag door het vele volk zodat het RC beter zou geweest zijn.

•e: Ze hebben geen kilometervergoeding gevraagd omdat we een Bongo-bon hebben gegeven, hierdoor
hebben we +24,10 euro gedraait op begroting.

Spek en ei eetstand

• +: Het was een heel goedkoop eetstandje en er is heel goed verkocht zodat we om 14u al uitverkocht waren.

• -: Er was niet veel volk op de afbraak maar dit kwam omdat de afbraak eerder moest gebeuren dan verwacht
doordat we snel uitverkocht waren.

•e: Dit heeft op begroting gedraait.

Bezoek Modemuseum

Er is niemand gekomen dus deze activiteit is niet doorgegaan.
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Speeddate

• +: Er was heel veel volk en iedereen pastte er juist in. Er was veel goede commentaar.

• -: Er was iets te weinig tijd om voldoende te babbelen door het grote aantal volk.

• Opm.: Er wordt best een programma geschreven om mensen samen te stellen voor de volgende keer.

Sovjet Russia Bar

• +: Het was een goede bar met veel wodka. Goeroen was een goede hulp.

• -: De extra dranken waren te snel op en de opbouw was iets te laat.

•e: De bar heeft boven begroting gedraait.

LOKOMotion

• +: We hebben niets meer van LOKOMotion gehoord dus alles is goed verlopen qua shiften. Bedankt aan
alle shifters.

• -: Er was geen info verspreidt omtrent de shiften zodat Tom bij vier mensen moest horen vooralleer hij wist
wat hij nu eigenlijk moest doen. Op LOKO is gezegd dat je gewoon naar je shift moest gaan en dat er dan
iemand rond ging komen maar niemand wist dit. Volgend jaar gaan ze een centraal infopunt maken om dit
op te lossen.

Scienticafé

• -: Er was heel weinig volk, slechts 60 man en er waren amper Winezen. Er zijn nog drie grote flessen
Jägermeister over en onze shiften zijn niet op voorhand ingevuld geraakt kunnen worden maar waren op de
dag zelf wel ingevuld.

• Opm.: Fredje zaagt veel maar doet zelf geen klop. Sommige mensen denken dat het Elixir het probleem is
van het lage aantal aanwezigen.

Sintaclaus Cantus

• +: Het was een heel leuke en sfeervolle cantus, er waren veel positieve reacties op de cantus, Stef VG heeft
zijn zevensprong braaf opgedronken, Sander B zijn maagje was goed gevuld en Nicky Vervoort heeft 460%
van zijn dagelijkse suikers binnen gekregen onder de vorm van grenadine. De cantus was iets later maar nog
steeds op tijd afgelopen.

• -: Sander B heeft zijn worst verdeeld met zijn schachten.

•e: De cantus heeft 21,11 euro boven begroting gedraait.

Sint

• +: De snoep was op tijd gekocht en was voldoende. Alle mails zijn op tijd verstuurd naar de proffen. De
Sint is er in geslaagd om Anton stil te krijgen.

• -: kernraad heeft het schema van de sint gewijzigd. Kernraad heeft dit gedaan omwille van het feit dat niet
de volledige bachelors bereikt werd en daarom was het noodzakelijk om dit te wijzigen. Er waren amper
roddels ingestuurd en nu hing het af van wie er op de schoot van de Sint zat
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Sintbar

• +: Het was een toffe bar en de Sint kwam langs.

• -: Er was niet zo veel volk en er is nog veel Pisang over. Arne was een beetje de sleutel vergeten.

• Opm.: De bolderkar is gepikt geweest en is de dag erna random teruggebracht voor Bart zijn raam. We
kunnen dus best de bolderkar aan iets vastmaken. Hiervoor gaan we een ketting kopen. We moeten ook
rekening houden met het feit dat het aantal aanwezigen daalt en we dus de drankinkopen misschien oeten
verlagen. De rode doek en een aftrekker zijn verloren geraakt en Yves wilt dat we een rode droek hopen en
aan hem geven, dit kunnen we best doen om hem tevreden te stellen. Robin Goris heeft verder drie flessen
Pisang gevonden in de struikjes achter de blokken van het Cité. We moeten voor volgend jaar een micro
voorzien voor de Sint omdat niemand stil is en je hem daardoor moeilijk kunt verstaan.

Karaoke avond

• +: De waag was content er werd spontaan hulp voor de opruim aangeboden.

• -: Er waren slechts acht mensen, dit omdat het niet zo gecommuniceerd is en het vaak verzet is geweest.
Er was ook maar één singstar.

•e: We hebben bijna op 0 gedraait.

• Opm.: Dank aan Joni voor haar PS2.

Komende activiteiten

Cantusklas

Komt in orde.

Schaatsen

Lars gaat dit samen met André doen. Het is verplaatst naar woensdag aangezien de schaatsbaan maandag niet
open is. De inschrijvingen zijn beperkt tot 20 mensen. We kunnen misschien best toevoegen aan het tekstje dat
er ook een groep vanuit de gang vertrekt aangezien de afspraak in het huidige tekstje aan de schaatsbaan is en
niet iedereen dit weet zijn.

Pyjamabar

Het drankje van de week is Amaretto. Er zijn gratis consumptie’s voor de verklede mensen. Meno is hiermee bezig
en dit komt in orde. Bart houdt zijn kleren aan. Er wordt verder gevochten op de PV omtrent wie de overgebleven
Amaretto mag overkopen.

EJW-filmavond

De beamer wordt nog geregeld bij de Waag. Het thema is kerstfilms.

Nieuwjaars-/kerst bar

Tom is verantwoordelijke, de ideëen waren om de eerste 50 mensen een consumptie te geven. Het wordt een
restjesbar, zo gaan we onder andere de zware bieren, de leffe royal en dergelijke verkopen. Er wordt nog gekeken
naar een extra vrijwilliger. Er zal eten voorzien worden aangepast aan het drankmenu, waarschijnlijk kaas.
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Kerstfeestje

De kaarten zijn afgedrukt en worden verkocht. De Alma ligt vast en het menu wordt nog besproken. Er moet nog
gevraagd worden of we de wijnen zelf kunnen verzorgen en we moeten vragen naar stopselgeld indien dit kan. Er
wordt achtergrond muziek voorzien. We gaan nog extra TAP kaarten afdrukken om ze daar te laten verkopen.
Er komen nog shiften online en er wordt verwacht van de mensen van het presidium dat ze mee helpen met het
opruimen van de tafels na het eten.

Activiteiten in de steeds nabijere toekomst

Winaweekend

Er is geen update.

Postenevaluaties

Presesduo

Het is jammer dat er 17 evaluatie’s te kort zijn. Kernraad moet ook serieuzer genomen worden aangezien de
mensen die er nu zitten zich afvragen of het wel nut heeft. De volledige evaluatie van presesduo is toegevoegd
achteraan het verslag. De winnaars van de vraag omtrent het aantal conversaties in de inbox van presesduo zijn
Simon en Tim.

Bar

Qua begroting is het goed gegaan et de afgelopen bars. Bar is van mening dat er geen kritiek mag komen indien een
bar onder begroting draait maar er wel een super sfeer is aangezien sfeer belangrijk is. In het begin deed Bart zelf
veel werk qua tekstjes en begroting maar momenteel begint iedereen dit zelf te doen indien ze verantwoordelijk
zijn voor een bar. Het systeem van de muzieklijst op de bar wordt niet meer uitgevoerd aangezien dit amper
gebruikt werd door de mensen en de barmedewerkers die het te druk hebben deze ook links lieten liggen. Muziek
kunnen we misschien binnenkort via je GSM aanvragen in nieuw systeem. Het aanvragen van muziek via facebook
blijft. Voor de inkleding wordt er altijd moeite gedaan en er wordt eten en cocktails voorzien op quasi iedere bar.
De campagnepuntjes worden dus bereikt. Het is vervelend dat sommige mensen met karton met liedjes op komen
zwaaien aan de toog. Presidium zaagt minder hard wat goed is. Verder gebeurt de opkuis aan de gang stil wat
tof is voor de gangbewoners. We blijven de bar met drie mensen draaien aangezien dit verlagen naar twee mensen
veel te zwaar wordt.

Beheer

Het is jammer dat mensen die iets zwak of slecht vinden geen extra informatie geven waarom ze die mening hebben
op die manier kan er immers niet geëvalueerd worden. De beschikbaarheid is goed alsook de tijdigheid rond de
communicatie van de begroting. Ook de feedback qua exploitaties is goed. Op het gebied van transparantie
is het globaal goed maar is er één zwakke evaluatie. We vertrouwen haar ook nog steeds met het geld. Vaak
geen mening, geen idee of dit enkel medewerkers zijn of ook kernpresidium mensen, wel jammer mochten dit
kernpresidiummensen zijn. Weinig motivaties voor de scores is ook jammer. Evaluatie positief ontvangen. Er Er
wordt heel veel werk gestoken in beheer. Er is verder ook een dropbox bestand dat op de wiki staat maar waarvan
weinig mensen blijkbaar op de hoogte zijn. Betreft de wedstrijd voor de actuals op de Wina-rekening zat Robin
Goris er het dichtste bij maar omwille van vertekendheid geeft hij zijn consumptie aan Lore die tweede was.
De volledige evaluatie van beheer is toegevoegd achteraan het verslag.
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Cantus

De schachtenmeester doet het goed en heeft een luide en bulderende stem. Bij het afroepen van de pagina’s is er
wel niet veel variatie. Hij is verder heel grappig als hij zat is en ook als hij niet zat is. Jammer genoeg is hij vaak
niet zat genoeg. Verder blijkt de schachtenmeester over enig verstand te beschikken en is hij een voorstander van
communisme.
De zedenmeester doet het ook goed en is creatief met zijn straffen. Er zijn altijd leuke verhalen rond de straffen
en het is leuk om hem bezig te zien. Wel loopt hij niet voldoende rond door de corona en doet hij soms zelf een
babbeltje met de mensen terwijl ze eigenlijk stil moeten zijn. Ook voert hij de schachtenmeester niet zat genoeg
wat een probleem is.
De senior is goed bezig en voelt de corona goed aan. Wel is er onduidigheid of hij de ouwzakken nu te hard of te
zacht aanpakt. Ook is het niet ideaal dat de senior mensen die lawaaierig zijn een ad fundum geeft.
Qua cantustrio is de samenwerking goed en leuk. Financieel zit het ook goed zo staan we momenteel op ongeveer
+250 euro op begroting. De cantussen zijn tegenwoordig terug op tijd gedaan in tegenstelling tot in het begin.
De Straffen zijn nu ook beter dan in het begin. De schachten zijn verder misschien niet leuk als vroeger. En er
moet ook gelet worden dat de ouwzakken geen previleges krijgen boven de andere commilitones.

Cultuur

De tekstjes worden op tijd gemaakt en zijn leuk. De interne communicatie had wel iets beter gekund. Er worden
wel veel mails verstuurd maar er komt niet veel respons op. De shiften worden goed op tijd ingedient maar deze
worden niet altijd snel door het presidium ingevuld. Soms waren bepaalde shiften wel pas heel laat ingedient. Wat
meer ondersteuning van het presidium mag wel. Activiteiten mogen ook altijd gepromoot worden ook al ben je er
zelf niet in gëınteresseerd. De volledige evaluatie van cultuur is toegevoegd achteraan het verslag.

CUDI

We hebben nog altijd geen mail ontvangen rond de financiele zaak. De shfiten worden heel goed ingevuld. Het
lokaal van de CUDI is echter wel een echt stort.

EJW

De communicatie binnen EJW is goed, iedereen weet wanneer er een activiteit is maar wel jammer dat niet iedereen
van EJW dan aanwezig is en dat ze niet laten weten dat ze niet kunnen komen. De activiteiten worden goed
ontvangen bij de eerstejaars en er is een goede opkomst. Anne W moet misschien meer dingen uit handen geven
indien ze iemand verantwoordelijk stelt voor een activiteit. Veel eerstejaars hebben hun weg naar Wina gevonden
en zijn al Wina minded. Het is euk dat SOS BVP nog blijft bestaan. EJW volgt Oase ook goed op.

GAK

De communicatie kan beter en er zouden meer updates mogen komen omtrent de activiteiten. De communicatie
verloopt momenteel vooral via mail en er zouden meer vergaderingen mogen komen. Activiteiten waren meestal
tot altijd in orde.

Materiaal

Niemand steekt te veel tijd in materiaal wat goed is. Iedereen is algemeen tevreden over het verrichte werk tot nu
toe. Niemand heeft de indruk dat materiaal alleen maar de kuisploeg voor de kelder is. Materiaal is tevreden over
hun samenstelling. Er is een heel goede communicatie naar het presidium.
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Media

Het volledige getypte verslag is toegevoegd achteraan het verslag. Er moet consequent foto’s genomen worden op
alle activiteiten. Social Media doet zijn werk heel goed en vooral heel snel.

Onderwijs

Onderwijs is goed aanwezig op de vergaderingen en heeft een goede communicatie naar de PV.

PR

Er is niet zo veel geld binnen gehaald. Tijdens het jaar zijn er minder mails verstuurd tegenover het begin van het
jaar. We zoeken wel nog nieuwe bedrijven en nieuwe banken om te sponseren. Veel informatica bedrijven haken af
omdat we duidelijker zeggen dat de master computerwetenschappen niet bij ons zit. Er gaan nog nieuwjaarswensen
gestuurd worden naar de bedrijven om deze te herinneren dat we bestaan. We focussen ons nu vooral op de Jobfair.
De inkomsten van de bedrijven gaan rechtstreeks naar de kringen en niet via de verdeelsleutel van Scientica. Hier
kunnen we dus nog geld uithalen aangezien Wina veel bedrijven heeft. Er bestaan wel weinig bedrijven binnen de
fysica en de wiskunde die geen banken zijn. We kunnen ook jobjes doen om geld te verdienen zoals Humo’s uit te
delen vorig jaar. Maar bij Rebus zijn de shiften echter niet zo goed ingevuld geraakt.

Redactie

Iedereen is tevreden over de interne werking. We kunnen misschien meer interactie met de Winezen aangaan voor
de samenstelling van de Winagenda. Er zijn veel nieuwe tekstjes die niet van een activiteit komen wat leuk is.
Misschien kunnen we een roddelrubriek maken door roddels die je per mail kan indienen. Het valt niet zo zeer op
dat het aantal Winagenda’s kleiner is gemaakt.

Secretaris

De verslagen zijn volledig, redelijk gedetailleerd en correct maar laten op zich wachten en bevatten veel schrijffouten.
Deze laatste twee zijn verbonden met elkaar door het feit dat omwille van de laattijdigheid de secretaris zijn
verslagen niet meer kan nalezen op fouten en zodoende deze dus optreden. De secretaris let verder goed op de
PV’s. De uitnodigingen voor de PV en de kernraad mogen wel wat eerder komen. De taarten van de secretaris
zijn toegevoegd achteraan het verslag.

Sport

De 24 urenloop is goed geweest. We winnen veel met IFB dit jaar maar de truitjes van de IFB worden niet
gewassen. Er komen dames van Chemika bij het damensvoetbal en we hopen dat we daarmee het tekort hebben
opgelost.

Webteam

We hebben maar één evalautie gekregnen. Er wordt veel werk gedaan en het was heel druk. Nieuwe webteamleden
zijn pas later ingeleid kunnen worden in het servergedeelte. Stef leest zijn mails vaak en doet dan alles zelf wat
moet veranderen.

Internationaal

Marie is heel goed bezig voor internationaal. Internationaal mag misschien meer in de kijker gezet worden aangezien
het lijkt alsof dit op de achtergrond gebeurt.
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Winaliance

De voorzitter houdt z’n ogen open maar heeft nog niet vaak genoeg gevraagd bij de praessesen van de andere
Wina-kringen voor activiteiten. Er zijn niet echt heel grote studentenactiviteiten waar we naartoe kunnen gaan.
Wel is er het Galabal van WiNA Gent, de 12 urenloop in Gent en de 12 urencantus van WiNA Gent. Momenteel
is er vooral communicatie met WiNA Gent en amper met Winak en Filii Lamberti. Het probleem is vooral de
bereikbaarheid van deze twee laatste en het feit dat er daar niet zo’n grote activiteiten gebeuren. Verder is de
werkgroep nog niet samengeroepen geweest en dat gaat de voorzitter komend semester doen. Verder gaan we de
praessesen meer aanspreken daar we deze nu kennen sinds de verbroedering.

IKZ

IKZ is samen gekomen en blijft dit volgend semester doen.

Evaluatie Scienticafé

Er moet redelijk wat tijd en moeite qua shiften in gestopt worden maar er is weinig return onder de vorm van
Winavolk. Er is meer volk dat shiften draait dan dat er aanwezig is en meestal zijn het dan de mensen die shiften
draaien die wat blijven hangen. Veel halen we er dus niet uit. ’t Elixir is ook niet echt gezellig. De andere kringen
blijven vooral bij hun eigen kring staan en mengen zich amper. Misschien kunnen we minder Scienticafé’s doen.
We kunnen volgend semester proberen om meer reclame te maken en ons te engageren voor volgend semester.

Update Winalliance

Sander B en Jens zijn naar de voetbalmatch in Gent gaan kijken en het was leuk. Leuven is wel verloren met 0-3.

Update Cultuurreis

Deze week moeten we onze betaling doen en alle namen doorgeven zodat de twijfelaars snel moeten beslissen. Er
is vervoer van het vliegveld naar het hostel en de activiteiten hebben we in onze hoofden. We kunnen misschien
onze vlucht verkopen aan mensen van Eoos aangezien deze ook naar Istanbul gaan maar dit moet nog worden
nagekeken.

Codex Winalied

Via connecties bij het KVHV kunnen we ons lied in de nieuwe codex editie toevoegen. De vraag is of we dit willen.
Er wordt geopperd dat het KVHV niet politiek neutraal is. Het is verder wel leuk om in de codex te staan. Het
heeft langs de andere kant ook wel charme dat het er niet in staat. Veel leden zouden het echter wel tof vinden
mochten we er wel in staan. Er is vroeger al vaak geopperd dat we neutraal willen blijven en dat het KVHV te
Vlaams-Nationalistisch is. De vraag kan dan gesteld worden waarom we de KVHV codex gebruiken als we neutraal
willen blijven.
Er wordt gestemd, er zijn 21 stemgerechtigden:

• Voor: 18

• Tegen: 1

• Onthouding: 2

Het voorstel is goedgekeurd en de senior zal de informatie doorspelen.
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Varia

• Stef VG en Michiel hebben een varia op de bus verzonnen maar zijn dit vergeten.

• Robin DR heeft vanaf vrijdag de clubnaam Kidiwi.

• De Winagang organiseert morgen het kerstfeestje en zou het appreciëren mochten er geen schimmels zijn
op de gang.

• LBK verkoopt kerstboompjes voor Hayain 1212, ze hebben gevraagd aan de kringen of ze dit ook willen
verkopen. Er zijn 22 boompjes besteld. Dit staat al in het preseswoordje en dit kan misschien best nog
verspreid worden.

• Er was een pagina op facebook van de Winagang van oude bewoners die de pagina niet willen afgeven.
Daarom heeft de Winagang een nieuwe Winagang pagina gemaakt.

• Joni en Anne W mogen niet feesten van de KUL aangezien ze een test Differentiaalvergelijkingen hebben op
de laatste vrijdag van het semester.

• Sara was gisteren jarig en viert haar verjaardag in de Zak en jullie zijn allemaal welkom.

• Er is dinsdagavond een tentoonstelling van een documentaire over kernenergie.

De vergadering wordt gesloten om 1u01.

Robin De Roover (secretaris)
secretaris@wina.be

De volgende vergadering gaat door op vrijdag 20 december om 12u45 in de living.
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Inspraak in het beleid 

Op vlak van ‘mogelijkheid tot’ is alles in orde. Het spijtige van de zaak is dat nog niet iedereen hier 

ten volle gebruik van maakt. We moeten blijven mensen motiveren die uit zichzelf het woord niet 

nemen. Alle beslissingen worden ook zoveel mogelijk door de PV genomen, dat zit goed. Hetzelfde 

komt naar boven uit de evaluaties. 

Vlotheid van de PV’s 

Dit kan beter. Soms worden discussies te laat afgesloten, wanneer alles bijvoorbeeld al 3 keer gezegd 

is, zelden worden discussies te snel afgesloten omdat anders de vergadering misschien lang zou 

duren, wat geen geldig argument is. Ook wordt er nog te veel geroezemoesd, we gaan eens een 

andere tafelschikking proberen. 

Motiveren van de ploeg 

Daar zijn wij, de ploeg duidelijk ook, zeer tevreden over. De shiften dit semester zijn fantastisch 

ingevuld, een dikke pluim voor de gehele ploeg! Wees niet getreurd dat ze (praktisch) allemaal op 

zijn dit semester, het tweede semester zit ook vol plezier! 

Leiderschap Dit zit wel snor. Steeds wel op blijven letten dat iedereen gelijk is voor de wet. 

Aanspreekbaarheid In orde. 

Synergie van het presesduo 

Dit is ook in orde. De communicatie zit goed, we zijn ook de enorme drukte en vermoeidheid van 

week 7 & 8 goed doorgekomen. Die 13 procent heeft geen commentaar gegeven waarom ze rood 

hebben aangeduid. 

Interne & externe communicatie 

Dit is ook allemaal in orde. Elk verslag bevat bijvoorbeeld al minstens 2 bladzijden omtrent externe 

communicatie (waarschijnlijk hebben alle medewerkers geen mening aangeduid, foei !). Qua intern 

proberen we alles zoveel mogelijk bij te houden en te noteren zodat we het niet vergeten te melden 

op een PV of kernraad. Ook dit loopt wel goed. 

Impact of ploegsfeer 

Ook dit zit wel goed. We moeten er wel op letten dat we problemen persoonlijk aanpakken, en niet 

bijvoorbeeld op een PV of op de Winagang. 

Visibiliteit 

Hier zijn we zeer tevreden over, we vullen geregeld een shift in als we tijd hebben en komen veel 

naar activiteiten. Natuurlijk is het niet hetzelfde zoals in de campagneweek, aangezien we nu veel 

meer werk achter de schermen hebben.  

Andere 

Kernraad moet serieuzer genomen worden. De frequentie is al gehalveerd en toch hangt er nog een 

sfeer rond van “Wat nut heeft dit?”. Toen het wekelijks was heerste dit gevoel nog veel meer. Het 

dient om eventuele problemen aan te pakken waar de PV te vroeg of te laat voor is/was en is in dat 

opzicht zeer belangrijk. Dit was zeker enkele keren nodig.  Zeer spijtig dat er 17 evaluaties niet zijn 

binnengekomen, zelfs kernpresdiumleden hebben dit verzuimd.  



Evaluatie	  beheer	  2013-‐2014	  

Antwoorden	  van	  de	  vragenlijsten	  

	  

	  



	  

	  



	  

	  
	  



Totaal	  :	  25	  deelnemers	  

	  
Slecht	   Zwak	   Matig	   Cava	   Goed	  

Geen	  
Mening	  

Transparantie	   0	   1	   0	   6	   16	   2	  
Tijdige	  communicatie	  qua	  begrotingen	   0	   0	   1	   3	   19	   2	  
Toegankelijkheid	   0	   0	   1	   6	   14	   4	  
Do	  we	  still	  trust	  her	  with	  all	  the	  monies	   0	   0	   0	   2	   21	   2	  
Tijdige	  feedback	  qua	  exploitaties	  naar	  de	  
postenverantwoordelijken	   0	   0	   0	   3	   13	   9	  

Beschikbaarheid	   0	   0	   2	   4	   16	   3	  

Bespreking	  van	  de	  resultaten	  
• Toch	  wel	  vaak	  geen	  mening	  –>	  zijn	  dit	  enkel	  medewerkers?	  
• Weinig	  motivatie	  voor	  de	  gegeven	  score.	  Dit	  is	  vooral	  storend	  als	  je	  een	  item	  een	  

slechte	  evaluatie	  geeft.	  
O.a.	  bij	  transparantie:	  wat	  wordt	  er	  dan	  gemist?	  

• Over	  het	  algemeen	  erg	  positief.	  
• Toch	  veel	  mensen	  die	  de	  feedback	  &	  tussentijdse	  statusupdate	  goed	  vinden.	  

Eigen	  evaluatie	  
• Eén	  beheerder	  is	  op	  zich	  nog	  wel	  een	  goed	  idee.	  
• Als	  je	  het	  een	  beetje	  deftig	  wil	  doen	  kost	  het	  wel	  enorm	  veel	  tijd.	  
• Persoonlijk	  denk	  ik	  dat	  er	  op	  dit	  moment	  voldoende	  informatie	  beschikbaar	  is	  

voor	  degenen	  die	  erin	  geïnteresseerd	  zijn.	  
-‐>	  Weinig	  mensen	  weten	  waar	  de	  exploitatie	  te	  vinden	  is?	  



Evaluatie Cultuur eerste semester 

1. Het cultuurteam 
 

- Lore 
- Cedric 
- Marie 
- Shana 
- Daan 
- Simon (later bijgekomen jeeeeeeeeiij) 
- Marlies (kon er jammer genoeg niet bij zijn dit semester) 

 

2. Bespreking algemene werking 
 
2.1 Communicatie  
2.1.1 Communicatie van activiteiten naar leden toe  
 1).Via facebook 
Van de meeste activiteiten was er redelijk snel een facebookevenement. Ik denk dat iedereen op 
die manier veel mensen heeft kunnen uitnodigen of waren er toch veel mensen op de hoogte van 
de activiteit. 
 2) Winagenda 
Iedereen heeft altijd een tekstje gemaakt (en goeie tekstjes!) die dan meestal een week voor de 
activiteit in de winagenda stonden. Dus de trouwe lezers wisten ook altijd wanneer er 
cultuuractiviteiten waren. 
 
2.1.2 Interne communicatie 
Deze is niet altijd zo gegaan zoals we het wouden. We hebben in het begin van het semester één 
keer samen gezeten. Ik (Lore) had toen iedereen een activiteit aangewezen waarvan ik dacht dat 
ze het zouden zien zitten. Iedereen is verantwoordelijk geweest van een activiteit dus iedereen 
heeft even hard gewerkt. Het was de bedoeling om meerdere keren samen te zitten dit semester 
maar het samenroepen van een tweede vergadering zag ik(Lore) persoonlijk niet echt zitten 
omdat ik vaak weinig respons kreeg op mijn vele mailtjes waardoor een datum afspreken zeer 
moeilijk is. Voor in de toekomst zou ik wel de eerste week van het tweede semester willen samen 
zitten om dan ook gezamenlijk de activiteiten te verdelen. Shana zal het eerste eetstandje van 
het tweede semester doen omdat dit redelijk vroeg valt (tweede dag van het semester), de rest 
zullen we op die vergadering bespreken. 
 
2.1.3 Communicatie naar het presidium 
Hier is niet zoveel over te zeggen. Het presidium wist altijd lang op voorhand wanneer er een 
activiteit van cultuur plaatsvond (door PV’s, presidiumweek etc..). Het is jammer dat soms de 
shiften niet vlot ingevuld geraakten maar kort op de activiteit. Voor de eetstandjes was dit 
meestal wel in orden maar voor bv de cultuurbar heeft cultuur heel hard moeten werken om er 
een geslaagde activiteit van proberen te maken. Het cultuurteam zelf doet dan weer wel veel 
shiften. Een beetje meer ondersteuning van het presidium zou leuk zijn. 
 
2.2 Activiteiten 
2.2.1 Croque-eetstandje 

Heel lekkere croques en veel varieteit. Alles was snel uitverkocht is, maar beter dan overschot! 
Als het heel druk was, ging het niet zo vlog vooruit omdat er dan veel verschillende croques 
tegelijk gemaakt moesten worden. De shiften waren goed ingevuld behalve de opbouw maar dat 
lag waarschijnlijk aan het feit dat het eetstandje op een donderdag was. 
 
2.2.2 Eetstandje 24urenloop 

Dit was een gigantisch succes. Alle bicky’s waren snel op waardoor we woensdagmiddag al 
moesten bijhalen. Tegen 17u-18u waren de pannenkoeken en de pasta ook op. De jury is (naar 
ons weten) niet langsgekomen waardoor we niks gewonnen hebben :(. 



 
2.2.4 Boekenbeurs 
Een activiteit met een klein doelpubliek en niet bepaald goedkoop, maar vereist ook niet echt veel 
werk. Activiteit ging goed, spijtig dat er niet meer volk was. 
 
2.2.5 USO concert 
Het was een mooi concert. Het had wel een zeer zwaar programma waardoor het voor de “niet-
kenners” (om het zo te zeggen) redelijk lang duurde. Er was wel veel volk van Wina. Ook op de 
receptie is veel volk gebleven, er was namelijk gratis leffe. Misschien hadden ze zelfs een beetje 
te veel leffe gedronken. 
 
2.2.5 Cultuurbar 
De bar zelf was heel fijn. Het thema had wat meer aanwezig mogen zijn. Misschien in het vervolg 
een thema kiezen dat we gemakkelijker kunnen inkleden (zowel op vlak van versiering, 
verkleden, muziek, hapjes als drank). In het vervolg moeten we hier ook eerder aan beginnen 
zodat niet alles last-minute geregeld moet worden (cocktails aanpassen etc) zodat de rest van 
cultuur hier nog wat inbreng op kan hebben. Nu was die tijd er niet meer voor. De shiften waren 
voornamelijk ingevuld door het cultuurteam, wat niet echt de bedoeling was. We hadden wat 
meer ondersteuning van het presidium kunnen gebruiken. 
 
2.2.6 Cultuurtweedaagse 

- Balletjes eetstandje 
Conceptueel was het misschien niet het beste, gezien er niet veel animo voor was, maar 
dat weet je niet goed op voorhand. De communicatie was niet optimaal doordat het 
eetstandje op het laatste moment is geregeld. De shiften stonden nogal laat online en de 
mensen die shiften deden wisten niet echt lang op voorhand hoe ze alles moesten 
klaarmaken. Het was ook heel koud waardoor er niet zoveel volk was. Niet alles was 
uitverkocht. 

- Rock ’n roll workshop 
De rock 'n roll was een groot success. Het was een heel goed concept en paste perfect in 
het thema. Het was een professioneel danskoppel dus ze konden er zeker wat van en 
konden het ook goed uitleggen. Ondanks dat het lastminute nog van plaats en tijd moest 
veranderen was er heel veel volk. We pasten net allemaal in de Waag. Dus eigenlijk was 
het in ons voordeel dat we de locatie nog veranderd hadden. 

- Spek&ei eestandje 
Heel goedkoop en vrij populair (ondanks het slechte weer). Er konden misschien iets 
meer porties worden verkocht (130-150 ofzo, in tegenstelling tot de ca. 100 die er waren), 
aangezien we al om 14u uitverkocht waren. Shiften en dergelijke verliepen vlot. Afbraak 
was vroeger waardoor er wat minder mensen waren maar het is toch gelukt. Toen het 
even heel druk was (rij van toch 15-20min wachten) waren drie vuurtjes misschien wat 
weinig om mee te koken (1 was eigenlijk alleen voor veggie omdat 2 pannen naast elkaar 
wat lastig is). 

- Bezoek modemuseum 
Deze activiteit is helaas niet doorgegaan. Hieruit concluderen we dat we best meer 
moeite moeten doen om de winees uit zijn comfort zone te trekken, of anders dergelijke 
dingen niet te doen. Qua voorbereiding was alles klaar op tijd en stond, en qua concept 
was het ook gepast in de rest van de tweedaagse. 
 

 
2.2.6 Andere cultuuractiviteiten 

Het was de bedoeling om nog naar de TV-opname te gaan van het jaaroverzicht. Deze opname 
is afgelast waardoor we dus niet meer konden gaan tenzij we naar de opname om 18u gingen 
maar dat vonden we veel te vroeg. 
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Evaluatie Secretaris 
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